
 

Z Á P I S 
 

ze zasedání Školské rady při ZŠ Vysoké nad Jizerou,  
které se konalo 26. 2. 2015 v budově školy  

 
Přítomní: Ing. Markéta Zelinkova, Hana Šlaufová, Mgr. Jana Sajdlová 
Hosté: Dana Tryznová – vedoucí školní jídelny 
 
Program:   1) školní stravování - úhrada stravného 
                  2) nové pojetí poutě ve Vysokém – Vysocká pouť s vůní Krkonoš 
 
Školská ráda byla svolána na podnět paní Hany Šlaufové, zástupce rodičů. 
 
Ad 1) Seznámení školské rady se systémem dosavadní úhrady stravného. 
 
Výsledky průzkumu mezi rodiči o bezhotovostní platbu stravného. 
Dotázaných: 88, PRO: 20, PROTI: 60, BEZ VYJÁDŘENÍ: 8 
 
Závěr: 
Vedoucí školní jídelny: 
- pověřena školskou radou o zjištění podmínek k placení přes účet při bezhotovostní 
platbě 
- bude plně používat softwarový program k evidenci strávníků a hrazení stravného. 
- na vyžádání rodičů vystaví příjmový doklad o přijetí platby za stravné. 
 
Vše bude ještě projednáno s rodiči na třídních schůzkách konaných v dubnu 2015 a 
případné změny by měly nastat od příštího školního roku 2015/2016. 
 
Ad 2) Paní Zelinková informovala školskou radu o připravované změně v pojetí poutě 
ve Vysokém, kde se bude navracet k tradičnímu pojetí: lidová řemesla, místní i 
krajové produkty, tvořivé dílny pro děti… 
Na realizaci se budou podílet vedle členů zastupitelstva i vysočtí senioři a bude 
vítaná pomoc dětí, případně rodičů. 
 
Závěr: 
Očekává se zapojení dětí a rodičů do připravované změny v pojetí poutě. Nejen 
návrhy na organizaci, ale i osobní zapojení. Např. vlastní výrobky… 
                
 
 
                   
 
Ve Vysokém nad Jizerou dne 26. 2. 2015 
 
 
 
 
                
…………………….                                                        …………………………… 
Předsedkyně ŠR                                                                Ověřovatel zápisu 


